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Beszámoló az Egyesület 2022. évben végzett munkáról. 

 

Tisztelt Küldöttgyűlés! 

 

- Köszöntöm vendégeinket, megjelent horgásztársakat. A mai küldöttgyűlésnek az ad 

különlegességet, hogy a 2022-év beszámolójával együtt röviden megemlékezünk az Egyesület 

fennállásának 70. évfordulójáról, valamint le tellett egy 5-éves ciklus időszak is. 

- Újra itt vagyunk egy új év kezdetén, és ismét egy rövid visszatekintés a 2022-év Egyesületi 

eseményeiről. 

- Az Egyesület összlétszáma 414 Fő 2022-ben 

- Az év elejére felszabadultunk a járványhelyzet feszültségéből. 

- Egy gondolattal visszatérnék a 2021. dec.-1.ére, ahol tudomásunkra hozták, hogy 2022 ápr.-

01-el lejár a területünk bérleti szerződése és a B.S. mint tulajdonos nem kívánja 

meghosszabbítani.  A terület üzemeltetetését a továbbiakban Ő fogja végezni, és csak azzal 

köt szerződést, aki vízi járművel rendelkezik. 

- A dec. 13.-ai küldöttgyűlés, ami 3-órás küzdelem után úgy nézett ki, készülhetünk a 2022. 

évre. 

- Az évkezdés hangulatát a terület bizonytalansága határozza meg vártuk, hogy kedvező 

megoldás szülessen. 

- Sajnos a január hónapban tovább gyűrűztek a területi és különböző engedélyek átadásival 

kapcsolatos nézeteltérések. 

- Mindezen körülményeket értékelve Elnök úr Febr.-17.-én honlapunkon egy tájékoztatót 

jelentetett meg. 

- Tájékoztatást adott a kikötőhelyek, és az üzemeltetéssel kapcsolatos gondokról. 

- Ez után egy vízügyi határozat kimondta, hogy a belső stég és a kőparti kikötőhelyek 

megszűnnek, bontásra ítéltetnek. 

- Így 46 horgász számára megszűnt a kikötésihely. 

- Az itt lévő horgászok helyzetét napokig elemezve próbáltuk megoldani, áthelyezéssel, 

száraztárolási lehetőség felajánlásával és csak legvégül a felmondást alkalmazni. 

- Ez után kerültek átadásra azon horgászaink adatai akik hely igényüket jelentették be 2022-re. 

- Egyúttal lehetőséget kaptunk a szerződések megkötése elött a csónakok vízre tételére. 

- Mivel a terület bérleti szerződése lejárt, a bérelt helyiségek iroda - raktár – clubház, a 

központi áram, víz, a beléptetőrendszer- a kamera rendszerek átadása ápr.- 1.-vel 

megtörtént. 

- Márc. 28.-án Önkormányzati tulajdonba került a 354/12 Hrsz terület 541m2 része, ami 

félreértésre ad okot. 

- Ugyan köszönet az Önkormányzatnak a terület megszerzéséért, de használni nem tudjuk 

mivel a terület nem megközelíthető, nincs víz, villany. 

- Az irodai elhelyezésünknél több lehetőséget vizsgáltunk, de úgy gondoljuk jó döntés volt, 

hogy a területen lévő konténer épületünket kis ráfordítással rendezzük be. Ahol 

továbbiakban is ellátjuk feladatainkat. 



- Környezetvédelmi feladatoknak ellátására javaslatunkra Fülöp Imrével kötöttek szerződést. 

- Adminisztrátorunk Varga Judit jún. -1.-vel új munkahelyre távozott. Igy ez irányú munkát 

Elnök úr vette át. 

- Megkaptuk a kikötési helyekre vonatkozó szerződéseket a befizetések rendben történtek, a 

javaslatunkat a Tulajdonos elfogadta, hogy akik a csónak helyét előzőleg bérelték továbbra is 

maradhatnak kikötőhelyükön. 

- Ugyancsak a kabinhelyek szerződése is elkészült, ami ezen a téren újdonság, szerződést 1 

fővel a kabin megbízottal kötnek és Ő dönt a kabinba elfoglalható helyekről. 

- Június hónapban a csónak – és kabinhelyek befizetése után lassan stabilizálódik a helyzet, így 

mindenki próbál a horgászattal foglalkozni. 

- Augusztus végéig megtörténik a beléptető kártyáink aktiválása is. 

- A nyári kánikulai időt, a viszonylag nyugodt őszi süllőző időszakkal tudtuk zárni, horgász 

évadunkat rendkívüli esemény nélkül. 

- Megemlítem hogy a területen lévő kishajótulajdonosokkal az együttélés szabályit betartva 

probléma nem volt.  

 

Tisztelt Küldöttek!  

Az év folyamán hagyományos rendezvényink elmaradtak, de azért 

- márciusi küldöttgyűlés 

- a negyedéves elnökségi megbeszélések 

- részt vettünk a „Halak Napja” alkalmából rendezett főzőversenyen. 

- A VÁCISZ-al szerveztünk „örökös” horgász tagunk Gyuricza László 90. szülinapi köszöntését. 

- Szept. hónapban „Szövetségi” rendezvényen vettünk részt. 

- Szept. hónapban megrendezésre kerülte a hagyományos „ Süllő-Kupa” 

- Nov. hónapban részt vettünk a B. Hal. ZRT. által rendezett éves konferencián. Ahol Kontics 

Ferenc az Egyesületünk Elnökét „Életmű díjjal” tüntették ki. A díjat azok kapják akik sokat 

tettek a Balatoni horgászat népszerűsítéséért, a horgász ifjúság neveléséért.  Itt is 

GRATULÁLUNK a kitüntetéshez!  

Hal telepítéseink is voltak az évben.: 

- Csuka Ápr.27.-én 8 zsák 8000db 

- Ponty Okt.17.-én 3nyaras 90 mázsa 

- Süllő Nov. 1 nyaras 1500 Kg. 13-14 ezer db. 

Tisztelt küldöttek! 

- Bejelentem, hogy átadásra kerül a 2022-évben az Egyesületünknél legnagyobb halat fogó 

horgásznak járó díj. Ezt az elismerést ez évben Stadinger János érdemelte ki egy 15.5 Kg.-os 

Pontyot merített Máj.27.-én 20:00-órakor. Felkérem Elnök urat a díjat adja át! köszönöm! 

Gratulálunk a szép fogáshoz! 

Tisztelt küldöttek! 

- Rövid áttekintést kívántam adni a 2022-év horgászati tevékenység alakulásáról, reméljük 

továbbra is megadatik a lehetőség a folytatáshoz. Ehhez a mai nap megválasztásra kerülő 

Elnökség legyen biztosíték! 

 

Balatonfűzfő:2023.Jan.21.    Németh László  

                                           Elnök.h. 


